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Núm Expedient: X2022008679 / 12152022000005 

 

INFORME  

 

Assumpte: Enquesta ciutadana en relació al reglament per a l’ús del horts urbans 

municipals 

 

Atès que es va elaborar una enquesta ciutadana per tal de conèixer l’opinió de la 

ciutadania en relació als aspectes més rellevants que es preveuen tractar en el futur nou 

reglament d’ús i cessió dels horts urbans municipals. 

 

En aquesta enquesta hi van participar 10 ciutadans/nes. 6 d’ells són usuaris/àries d’un 

hort municipals i els/les 4 restants no. Dels/les 4 restants 1 manifesta la l’interès per 

apuntar-se a la llista d’espera. 

 

-En relació a la pregunta “ Us sembla adient el tràmit a realitzar per poder sol·licitar un 

hort municipal?” és contestada per 8 ciutadans/nes. 6 ho troben adient, 1 no està d’acord 

amb els tres anys mínims d’empadronament i el/la restant no entén quin és el tràmit a 

fer. 

 

-En relació a la pregunta “Creu que la informació que s’ofereix a la pàgina web 

municipal en relació al servei dels horts municipals és clara i entenedora?” és contestada 

per 8 ciutadans/nes: 3 molt d’acord, 3 bastant d’acord, un/una manifesta que no l’ha 

llegida i el/la restant respon amb gens d’acord. 

 

-En relació a la pregunta: “Us sembla adient modificar el reglament per tal d’oferir la 

possibilitat de prorrogar l’ús de l’hort més enllà dels 5 anys actuals? És contestada pels 

10 ciutadans/nes. 7 estan a favor i 3 no. 

 

-En relació a la pregunta: “ Us sembla adient que els horts mantinguin el caràcter d’ 

ecològic i no es permeti l’ús de productes químics?” és contestada pels 10 ciutadans. 8 

estan molt d’acord, un bastant d’acord i un altre poc d’acord. 

 

-En relació a la pregunta: “ Creu que els imports del cànon i la fiança per l’ús de l’hort 

(60€ anuals i 50€ respectivament), són correctes?” és contestada pels 10 ciutadans/nes 

de forma afirmativa. 

 

-En relació a la pregunta: “Us sembla correcta l’obligació de gestionar el residu verd de 

l’hort mitjançant el compostatge?” és contestada pels 10 ciutadans/nes. 5 d’ells/elles hi 

estan molt d’acord i els/les 5 altres bastant d’acord. 
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-En relació a la pregunta: “Creu que és positiva la formació en agricultura ecològica per 

part de l’Ajuntament als usuaris dels horts? És contestada pels 10 ciutadans/nes. 6 hi 

estan molt d’acord, 3 bastant d’acord i 1 manifesta que ho desconeix. 

 

-En relació a la pregunta: “Creu adient aplicar mesures per potenciar la biodiversitat 

dins dels horts? És contestada per 9 ciutadans/nes. 5 estan molt d’acord, 3 bastant 

d’acord i 1 poc d’acord. 

 

-En relació als comentaris finals un/una usuari/ària comenta que cal incidir en 

l’acompliment del reglament, i manifesta que hi ha alguns horts que no es treballen 

durant la temporada d’hivern. 

 

 

Vista l’anteriorment exposat s’INFORMA: 

 

L’anàlisi final indica que la majoria de respostes estan a favor dels punts proposats a 

l’enquesta i, per tant, es proposa mantenir en el futur reglament els aspectes ja vigents 

en l’actual plec d’ús dels quals es demanava opinió, o bé, en el cas dels nous aspectes, 

desenvolupar-los a la futura  proposta de reglament. 

 

En relació a la informació del tràmit de sol·licitud d’un hort urbà  penjada a la web 

municipal es revisarà per si es considera que es pot millorar en algun aspecte, atès que 

un/una ciutadà/na ha manifestat que no és entenedora, a pesar que la majoria dels/les 

restants han considerat que si que ho és. 

 

En relació al comentari final d’un/una ciutadà/na demanant el compliment del 

reglament, una de les modificacions proposades va encarada precisament a facilitar el 

procediment per tal de tramitar les faltes, per tal que d’aquesta manera es permeti 

millorar el compliment del reglament. 
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Sant Feliu de Guíxols, 17 de juny de 2022 


